
 
 

 

z  3.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 25.06. 2014 v Obecnom dome v Tepličke nad Váhom 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu, prednostka obecného úradu, hlavná kontrolórka 

obce, poslanci, zapisovateľka a hostia (viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo        

o 17.00 hod.  

 

 

Bod č. 1 – Otvorenie - schválenie programu zasadnutia 

 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Ing. Viliam 

Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

     Na zasadnutí bolo prítomných 6 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov. Mgr. Anna 

Ponechalová a Ing. Anton Zvarík sa ospravedlnili, Ing. Peter Kolenčík sa na zasadnutie OZ 

nedostavil. OZ bolo uznášaniaschopné. 

 

Starosta obce prečítal navrhnutý program OZ:  

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 23.04. 2014 

4. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2014 a plán práce hlavného 

kontrolóra obce na II. polrok 2014  

5. Požiarny poriadok obce 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

 

 

     Za  navrhnutý program dal starosta hlasovať. Všetci poslanci boli za. 

  

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

     Starosta  určil za členov návrhovej komisie Ing. Annu Hudekovú a Štefana Smrekovského.                                                                                                                      

Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Pavla  Holešu a Ing. Miloša Majerčíka, za zapisovateľku 

navrhol  pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú.  

 

      Za návrh dal hlasovať. Všetci prítomní poslanci boli za tento návrh. 
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Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 23.04. 2014 

 

 

     Pani kontrolórka upozornila na úlohu ešte z minulého roka, ktorá sa týkala vlhnutia steny  

v Domove pokoja Ž. Bosniakovej. Úloha bola presunutá na jarné mesiace tohto roka, keď 

začne vinič, ktorý je pri stene rásť.  

     Úlohu rieši stavebný úrad a zostáva v trvaní. 

 

     Ďalšia úloha je pre stavebnú   komisiu, ktorá má  spolupracovať   na   architektonickej  

súťaži  ohľadom  revitalizácie Námestia sv. Floriána. 

     Keďže úloha je na celý rok 2014, stále je v trvaní.  

 

 

 

Bod č. 4 – Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2014 a plán práce 

hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2014  

 

 

     Slovo dostala  hlavná kontrolórka obce Ing. Eva Milová, ktorá oboznámila poslancov         

s výsledkami kontrol, ktoré uskutočnila v priebehu I. polroka 2014 podľa odsúhlaseného 

plánu práce.  

1. kontrola sa týkala čerpania dotácií poskytnutých obcou Teplička nad Váhom na činnosť 

športovým klubom, telovýchovnej jednote, spoločenským a záujmovým skupinám v obci 

Teplička nad Váhom. Na kontrolu bola prizvaná aj pracovníčka obecného úradu Anna 

Mravcová. Kontrolované obdobie bolo od 01.01. 2013 do 31.12. 2013. Kontrolou bolo 

zistené: 

1) Dotácia bola pridelená 4 právnym subjektom, ktoré splnili podmienky potrebné                  

pre pridelenie dotácie podľa VZN č. 3/2008. Žiadosti posudzovala príslušná komisia. Boli to:  

OFK Teplička nad Váhom, 

Basketbalový klub - ZO Teplička nad Váhom, 

TJ Straník, 

Športový klub T.N.V. Racing Team. 

Na základe rozhodnutia OZ a uznesením č. 2/13 zo dňa 20.02. 2013 boli s uchádzačmi             

o dotáciu uzatvorené zmluvy. 

Všetky dotácie boli zahrnuté do rozpočtu obce na rok 2013. 

Kontrolou sa zistilo, že vyúčtovanie všetkých poskytnutých dotácií bolo v poriadku, potrebné 

účtovné doklady boli riadne priložené. Účel čerpania dotácií podľa vyúčtovania bol                  

u všetkých subjektov v súlade s uzatvorenými zmluvami. 

So záznamom o výsledku následnej finančnej kontroly bolo oboznámené OZ dňa 25.06. 2014. 

 

2. kontrola sa týkala plnenia uznesení OZ za rok 2013. Kontrolované obdobie bolo od 01.01. 

2013 do 31.12. 2013. Kontrola bola zameraná na plnenie uznesení OZ obce Teplička             

nad Váhom za uvedené obdobie v zmysle zákona č. 369/2004 Z.z. o obecnom zriadení.  

Kontrolou bolo zistené, že všetky úlohy uložené OZ v roku 2013 boli splnené a 

skontrolované. Kontrola prebiehala v súčinnosti s pracovníčkou obecného úradu Janou 

Lazarovou.  
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Ďalej hlavná kontrolórka obce predniesla plán práce na II. polrok 2014: 

 

1. Kontrola zákonnosti, efektívnosti a účelnosti hospodárenia s financiami podľa rozpočtu 

obce priebežne v II. polroku 2014: 

- vnútorný predpis, 

- inventarizácia, 

- zmluvy. 

 

2. Kontrola hospodárenia s financiami v Základnej škole s materskou školou: 

- Zriaďovacia listina, 

- zásady hospodárenia s majetkom. 

 

3. Kontrola spravovania daní a poplatkov: 

- aktuálnosť VZN o miestnych daniach, 

- evidencia, vysporiadanie preplatkov a nedoplatkov. 

 

4. Vypracovanie stanoviska hlavného kontrolóra obce k Rozpočtu obce na rok 2015 a               

k Programovému rozpočtu obce na roky 2015 - 2017. 

 

     Keďže k plánu práce hlavného kontrolóra obce nemal nikto z poslancov doplňujúci bod, 

dal starosta za plán práce na II. polrok 2014 hlasovať a  všetci poslanci boli za. 

     

 

 

Bod č. 5 – Požiarny poriadok obce 

 

 

 

     Slovo dostala prednostka obecného úradu, Ing. Kasajová, ktorá  informovala poslancov 

o Požiarnom poriadku obce.  

Požiarny poriadok obce bude vypracovaný na základe zákona č. 314/2001 o ochrane pred 

požiarmi, v znení neskorších predpisov, v nadväznosti na § 36, písm. a a § 37, ods. 1 vyhlášky 

Ministerstva vnútra č. 121/2002 o požiarnej prevencii v znení neskorších predpisov. 

Účelom Požiarneho poriadku obce je stanoviť povinnosti právnickým osobám, fyzickým 

osobám a orgánom obce, čiže sa vytvoria podmienky pre účinnú ochranu života a zdravia 

fyzických osôb, majetku a životného prostredia pred požiarnymi haváriami, živelnými 

pohromami a inými mimoriadnymi udalosťami. 

Ďalej sa v Požiarnom poriadku hovorí o povinnosti obce na úseku ochrany pred požiarmi,        

o tom, akú úlohu obec v tejto oblasti zohráva, aký je účel preventívnych protipožiarnych 

kontrol a ich dodržiavania, akú úlohu má v tomto procese plniť OZ, starosta obce, obecný 

úrad a tiež Dobrovoľný hasičský zbor. 

Potom sa v Požiarnom poriadku hovorí o tom, aké majú byť vytvorené kontrolné skupiny, kde 

je ohlasovňa požiarov, akú úlohu má protipožiarna hliadka, kto môže byť jej členom a čo je 

jej povinnosťou. 

Tento Požiarny poriadok obce bude zaslaný každému poslancovi na pripomienkovanie, 

taktiež bude zaslaný Dobrovoľnému hasičskému zboru,  bude vyvesený 15 dní na úradnej 

tabuli obce a na ďalšom zastupiteľstve sa bude schvaľovať. 
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Bod č. 6 – Rôzne 

 

 

Návrh odkúpenia pozemkov pod cestu –  návrh bol prerokovaný na obecnej rade. Ide            

o pozemky, ktoré nepriamo súvisia s Lávkou pre peších a cyklistov. Obec už niektoré 

pozemky vykúpila a ďalšie sa dostali na list vlastníctva až v tomto roku. Pozemky je potrebné 

vykúpiť pod komunikáciu v lokalite „Na Trojak“, ktorú sme už riešili na predchádzajúcich  

zastupiteľstvách. 

Taktiež dala podmienku spoločnosť Kia Motors Slovakia s.r.o., aby sme zdvihli lávku              

o 20 cm, keďže oni po ceste jazdia s vysokými kamiónmi. Zdvihnutím lávky sa musí upraviť 

aj prístupová cesta, aby vyhovovala normám pre cyklistov a korčuliarov. Z tohto dôvodu  

budeme potrebovať výkup ďalších pozemkov p.č. 2453/74 o výmere 27 m² zapísané 

v geometrickom pláne č. 47643871-5/2014 a popritom ešte ďalší 3 m široký pás pozemkov, 

p.č. 2453/76, čo je 109 m², zapísané v geometrickom pláne č. 47643871-52/2014. Navrhovaná 

cena pozemku je 20,- Eur/m
2 

. 

Ďalším návrhom je výkup pozemkov v predmetnej lokalite o výmere zhruba 255 m², ktoré 

tiež súvisia s Lávkou  pre peších a cyklistov. Navrhovaná cena pre výkup pozemkov je 20,- 

Eur/m
2
. 

 
 

Starosta dal hlasovať za výkup pozemkov v cene 20,-€/m
2
 a všetci poslanci boli za. 

 

Ulica Pod Vršky II – starosta informoval, že na základe výhrad Ing. Kačmára ohľadom ulice 

Pod Vršky, sa ulica zaoblila. Ing. Kačmár má blízko ulice studňu a žiadal, aby sa ulica 

oddialila. Na základe podnetu sa robili rôzne štúdie a posudky. Následne bolo vydané územné 

rozhodnutie, ktoré je právoplatné. Teraz dá obec  vypracovať nové geometrické plány a 

potom pristúpi k výkupu pozemkov. 

 

Zámostie – táto lokalita  je pri  Železničnej  ulici.  Pozemky  sa  nachádzajú  medzi 

novovzniknutými ulicami, ktoré by sa priečne prepojili. Vlastníci pozemkov si podiely 

rozdelili a pozemky obec vykúpi symbolicky za 1,00 € a následne ich zasa majiteľom            

za 1,00 € odpredá, s tým, že je to prípad hodný osobitného zreteľa. Takto sa ušetrí                   

na vkladoch. Pozemky pod cestu budú prevedené na obec. 

Obecné zastupiteľstvo poverilo starostu obce, aby zabezpečil vypracovanie predmetných 

zmlúv. Na budúcom OZ by sa tieto zmluvy schvaľovali. 

 

Starosta ďalej informoval, že na ulici Cyrila Talapku je dohodnuté so Severoslovenskými 

vodárňami a kanalizáciami, a.s. vybudovanie vodovodu a kanalizácie. Vyčlenili na to 

finančné prostriedky a od obce chcú súčinnosť, aby to bola združená investícia. Oni by dodali, 

materiál, práce, posypový materiál a od obce požadujú výkopové práce. Celý postup prác sa 

ešte musí dohodnúť. 

Starosta predložil poslancom zmluvu o postúpení investičných práv a povinností medzi obcou 

a Severoslovenskými vodárňami a kanalizáciami, a.s., v ktorej ide o stavebné objekty: verejný 

vodovod a splaškovú kanalizáciu.  

Starosta dal hlasovať o uzatvorení takejto zmluvy so Severoslovenskými vodárňami a 

kanalizáciami, a.s. a všetci poslanci boli za. 

   

Detské ihrisko pri bytovkách – starosta povedal, že obec získala grant od spoločnosti Kia 

Motors Slovakia, s.r.o. vo výške 7 000,00 € a chce ich použiť na vybudovanie nového 

detského ihriska - detského parku. 

Starosta dal hlasovať za prípravu a realizáciu tohto projektu a všetci poslanci boli za. 
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Keďže v geometrickom pláne je účel využitia tohto pozemku už zavedený, obec musí  podať 

návrh na kataster na zmenu účelu využitia plôch pred bytovými domami za účelom 

vybudovania oddychovej zóny. 

 

Návšteva predstaviteľov Gminy Pawlowice – starosta informoval poslancov o návšteve 15 

predstaviteľov z Gminy Pawlovice, ktorá sa uskutočnila v dňoch 13. - 14.06. 2014. Stretnutie 

začalo neformálnym rokovaním a potom si boli pozrieť našu obec a okolie. Starosta 

poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave tohto stretnutia.            

  

Výberové konanie na riaditeľa ZŠ s MŠ – starosta informoval o výberovom konaní                 

na riaditeľa ZŠ s MŠ, ktoré  sa konalo dňa 12.06. 2014 na Obecnom úrade. Členmi Rady 

školy bola zvolená  bývalá riaditeľka Mgr. Štefanie Marfiaková.  

  

Deň detí – starosta poďakoval kultúrnej komisii za prípravu Dňa detí, ktorý sa uskutočnil        

v priestoroch Materskej školy. Popritom p. Riška zorganizoval pre deti cyklistické preteky a 

Dobrovoľný hasičský zbor vozil deti na hasičských autách. Bolo to veľmi milé a pekné 

podujatie. 

 

Turnaj o pohár starostu obce - informácia o športovom podujatí, ktoré sa uskutočnilo dňa 

21.06. 2014 na futbalovom ihrisku. 

Dňa 28. - 29.06. 2014 sa zasa bude v obci Nededza konať futbalový turnaj s názvom VIX 

Cup. Všetci ste pozvaní. 

 

Súťaž vo varení - ďalšia akcia, ktorá sa konala cez víkend, dňa 21.06. 2014  v kultúrnom 

dome v Nededzi, bola súťaž vo varení. Organizovalo ju Krajské kultúrne stredisko                

pod názvom Babka varila a radila. Zastúpenie mala aj naša obec. 

 

Hasičská zábava, Obecné slávnosti - starosta informoval o najbližšej kultúrnej akcii v našej 

obci, bude to hasičská zábava dňa 19.07. 2014 a následne v dňoch 15.,16. a 17.08. 2014 budú 

Obecné slávnosti s bohatým kultúrnym programom. 

 

Úprava rozpočtu - prednostka obecného úradu predniesla zmenu schváleného rozpočtu           

na rok 2014, ktorá prebehla:  

 

- rozpočtovým opatrením č. 4/2014. Ide o rozpočtové opatrenie podľa Z.z. 583/2004 §14, 

odst. 2, pís. b - povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov. 

OZ berie rozpočtové opatrenie č. 4/2014 na vedomie. 

 

- rozpočtovým opatrením č. 5/2014. Ide o rozpočtové opatrenie podľa Z.z. 583/2004 §14, 

odst. 2, pís. a - presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a výdavky. 

Starosta dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 5/2014 a všetci poslanci boli za. 

 

- rozpočtovým opatrením č. 6/2014. Ide o rozpočtové opatrenie podľa Z.z. 583/2004 §14, 

odst. 2, pís. a - presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a výdavky. 

Starosta dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 6/2014 a všetci poslanci boli za. 
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Žiadosť - starosta dal slovo poslancovi Ing. Mintálovi, ktorý žiadosť zaslal na obecný úrad. 

Ide o zakúpenie polohovateľného zariadenia pre Domov pokoja Žofie Bosniakovej, v ktorom 

sú aj imobilní spoluobčania a treba ich v určitých časových intervaloch polohovať. V súčasnej 

dobe toto zabezpečujú manuálnym spôsobom pracovníčky Domova pokoja, čo je veľmi 

fyzicky náročné. 

Starosta dal za nákup polohovateľného zariadenia hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Žiadosti o zaplatenie dane z nehnuteľností v splátkach - starosta informoval poslancov,  že 

na obecný úrad boli doručené štyri žiadosti o zaplatenie dane z nehnuteľností v splátkach. 

Žiadosti boli doručené od nasledovných spoločností: Kia Motors Slovakia s.r.o., AGRA-

VÁH, s.r.o., EMFOR s.r.o. a ENERGOFIN, s.r.o. 

 

Spoločnosť Kia Motors Slovakia s.r.o. má zaplatiť daň vo výške 644 793,33 €. Zaplatí ju v 3 

splátkach: 

31.07. 2014   332 396,66 € 

30.09. 2014   161 198,33 € 

30.11. 2014   161 198,34 € 

 

Spoločnosť AGRA-VÁH, s.r.o. má zaplatiť daň vo výške 1 352,20 €. Zaplatí ju v 2 splátkach: 

31.07. 2014   676,10 € 

31.10. 2014   676,10 € 

 

Spoločnosť  EMFOR  s.r.o.  má  zaplatiť  daň  vo  výške   4 482,00 €. Zaplatí ju v 2 splátkach: 

31.07. 2014   2 241,11 € 

31.10. 2014   2 241,11 € 

 

Spoločnosť ENERGOFIN, s.r.o. má zaplatiť daň vo výške 11 482,31 €. Zaplatí ju v 5 

splátkach: 

31.07. 2014   1 913,70 € 

31.08. 2014   1 913,70 € 

30.09. 2014   1 913,70 € 

31.10. 2014   1 913,70 € 

30.11. 2014   3 827,51 € 

 

Starosta dal za zaplatenie dane z nehnuteľností v splátkach hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Ponuka prenájmu skladových priestorov - starosta informoval poslancov o ponuke 

prenájmu skladových priestorov, ktorá prišla od p. Saka. Ide o skladové priestory v areáli 

bývalého družstva o rozlohe cca 200 m². Cena nájmu zahŕňa elektrickú energiu, osvetlenie, 

vodu. Cena nájmu za 1 m² je 2,00 €/mesiac. Čiže cena by bola 400,00 €/mesiac. 

Pozemok je majetkovoprávne vysporiadaný. Starosta povedal, že tieto priestory by boli 

vhodné na uskladnenie prídavných zariadení, ktorých má obec čoraz viac (mulčovač, pluhy) a 

strop je dosť vysoký aj pre uskladnenie traktora.  

Starosta dal za prenájom priestorov hlasovať a všetci poslanci boli za. 

 

Realizácia chodníka - starosta ukázal poslancom náčrt chodníka, ktorý bude viesť                 

od bytoviek Na Prosniskách po Bieliská popri potoku. Chcel by, aby to bola oddychová zóna 

s lavičkami a s vysadenou zeleňou. Na realizáciu tohto projektu sa budú musieť vykúpiť 

pozemky okolo potoka. Je to okolo 218 m dlhé a 10 m široké. Tieto pozemky sú súkromných 

vlastníkov. 



 

- 7 - 

 

 

 

Kronika obce - starosta informoval poslancov o potrebe schválenia návrhu textu do obecnej 

kroniky a slovo dal prednostke obecného úradu, ktorá poslancom predložila materiál             

od kronikárky obce. Materiál bol predložený na posúdenie aj kultúrnej komisii. Potom dostala 

slovo kronikárka obce, ktorá povedala, že zatiaľ spracovala rok 2011, bolo to veľmi časovo 

náročné a bolo ťažké zohnať niektoré informácie a je veľmi rada, že sa jej to podarilo. 

Poslancom sa návrh textu do kroniky veľmi páčil a schválili ho. 

 

Príprava výmeny autobusových zastávok - starosta hovoril, že deti na detskom obecnom 

zastupiteľstve mali podnet, nad ktorým už rozmýšľal aj on, a to výmena autobusových 

zastávok. Bude sa snažiť nájsť nejaký vyhovujúci návrh, ktorý potom predloží poslancom      

na OZ. 

 

Termín OZ - informácia o termíne najbližšieho OZ, ktoré sa bude konať dňa 24.09. 2014. 

 

Katarína Šeligová - slovo dostal p. Holeša, ktorý informoval poslancov o stretnutí                   

s Katarínou Šeligovou. Slečna Šeligová zaslala žiadosť o finančnú výpomoc, ktorá už na OZ 

bola predložená.  Starosta s p. Holešom sa so slečnou Šeligovou stretli, informovala ich, že 

úspešne dokončila jednu vysokú školu a druhú školu musela kvôli zlej finančnej situácii 

zanechať. V Bratislave sa jej naskytla práca, ktorú prijala. Bol jej navrhnutý jednorazový 

príspevok 300,00 €. 

Starosta dal hlasovať za vyplatenie príspevku a všetci poslanci boli za. 

 

  

 

Bod č. 7 – Diskusia  
 

 

Ing. Mintál - pripomenul, aby sa OZ zaoberalo novou Hasičskou zbrojnicou. Starosta 

odpovedal, že vytipovaná lokalita, ktorú schválili aj dobrovoľní hasiči bol dom 

Inšpektorovcov pri kostole. Tento návrh sa zrušil, pretože Inšpektorovci s ním nesúhlasia. 

Starosta navrhol dom na Fatranskej ulici, ktorý patrí Hruškovcom, o tomto návrhu s nimi aj 

hovoril. Treba ísť ten objekt pozrieť, či by bol vyhovujúci, či by sa na pozemok zmestili dve 

hasičské autá a potom by sa mohlo s návrhom pracovať ďalej.  

  

p. Holeša - informoval, že komisia sociálnych vecí a rodiny sa zaoberala viacerými podnetmi 

na sociálne slabšie rodiny a tieto podnety narastajú. 

Ďalej hovoril, že obec má do Domova dôchodcov 35 žiadateľov a 5 akútnych stavov a treba 

uvažovať nad rozšírením kapacity Domova pokoja.  

Páči sa mu úprava cesty Na Rybník, spevnenie cesty k bikrosovej dráhe. 

Potom pochválil spoluprácu s Gminou Pawlowice, je veľmi rád, že táto spolupráca nezanikla 

a funguje už dlhé roky.  

 

Ing. Majerčík - spýtal sa na čistenie potoka. Prednostka odpovedala, že pozvala zástupcov 

Slovenskej vodohospodárskej správy, ktorá spravuje vodný tok Teplička a potok si boli 

pozrieť. Prisľúbili vyčistenie dna a taktiež orezanie suchých konárov na stromoch okolo 

potoka. Pripomenula, že združenie Turistický štvorček vyčistil na člnoch potok od nečistôt, 

ale pri prehliadke zasa našli odpadky v potoku, čo je veľmi smutné. Ďalej bude prednostka 

kontaktovať aj rybársky zväz, keďže v potoku sú pstruhy. 
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Ing. Hudeková - hovorila o neudržiavaných pozemkoch okolo bytoviek a hrozieb diviačej 

zvery. Taktiež sú nevykosené pozemky aj pri bikrosovej dráhe v lokalite Na Rybník               

pri vodnom zdroji. Starosta odpovedal, že pozemok patrí spoločnosti SEVAK, a.s. Obec sa 

teraz snaží pokosiť čo najviac neudržiavaných pozemkov, ale musí sa starať o verejnú zeleň a 

nemôže kosiť všetky súkromné pozemky, ktoré nie sú pokosené. 

 

Ing. Milová - spýtala sa na prechod pre chodcov, ktorý by šiel cez Fatranskú ulicu z   ulice    

Na skotňu, aby sa mohli občania napojiť na chodník, ktorý je na druhej strane. Fatranská ulica 

je v tej časti veľmi neprehľadná. 

Starosta odpovedal, že prechod pre chodcov sa v tejto lokalite bude určite riešiť. 

 

Ing. Tadesse - spýtal sa ohľadom verejného obstarávania na projekt "Regulácia dedinského 

potoka". Ako je to v prípade vrátenia zloženej zábezpeky účastníkovi, ktorý bol víťazom 

súťaže a odstúpil aj keď vyhral. Starosta odpovedal, že celý proces verejného obstarávania 

zabezpečuje  pre obec  externá  firma, finančná zábezpeka bude vrátená  a  nezostane             

pre obec. Starosta navrhol Ing. Tadessemu, aby svoju otázku doručil na obec písomne a 

písomne sa mu odpovie.  

Potom sa Ing. Tadesse spýtal, ako bol vyriešený spor s kanalizačným zberačom. Starosta 

odpovedal, že spor ešte nie je ukončený a stále prebieha. 

Napokon sa Ing. Tadesse zaujímal, či obec požiadala o finančný príspevok z fondov 

Európskej únie pre komplexný informačný systém - digitalizácia obecného úradu. Starosta 

odpovedal, že obec nepožiadala o príspevok, pretože žiadna takáto výzva nebola vyhlásená. 

Ďalej Ing. Tadesseho zaujímalo, kto robil všetky podklady a výzvu na komplexný informačný 

systém a prednostka mu odpovedala, že verejný obstarávateľ. 

 

p. Tkáčik - reagoval na prípravu Požiarneho poriadku obce a povedal, že Okresné riaditeľstvo 

hasičského a záchranného zboru spolupracuje so spoločnosťou SEVAK, a.s. a označené           

v obci sú tri hlavné hydranty.  

Potom požiadal, aby sa pri Obecnom dome vymenil poklop na šachte, pretože je zničený. 

 

 

Bod č. 8 – Uznesenie   

U Z N E S E N I E  č. 3/2014 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom  zo dňa 25.06. 2014 

Obecné zastupiteľstvo sa na svojom zasadnutí riadilo nasledovným programom: 

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 23.04. 2014 

4. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2014 a plán práce hlavného 

kontrolóra obce na II. polrok 2014  

5. Požiarny poriadok obce 

6. Rôzne 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 
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Obecné zastupiteľstvo v Tepličke nad Váhom 

A .  Berie na vedomie     

 

3/55 – Informáciu  o prítomnosti 6  poslancov z celkového počtu 9 poslancov a konštatovanie,     

           že obecné zastupiteľstvo  je uznášaniaschopné. 

3/56 – Správu o činnosti hlavného kontrolóra obce za I. polrok 2014. 

3/57 – Informáciu o Požiarnom poriadku obce. 

3/58 – Informáciu o príprave výstavby ulice Pod vřšky.   

3/59 – Informáciu o príprave výstavby ulice Zámostie. 

3/60 – Informáciu o budovaní detského ihriska pri bytovkách Na Prosnisku. 

3/61 – Informáciu  starostu  obce  o  návšteve  15  členov  zastupiteľstva   z  družobnej Gminy  

           Pawlowice. 

3/62 – Informáciu o výberovom konaní na riaditeľku ZŠ s MŠ v Tepličke nad Váhom. 

3/63 – Informáciu  o konaní  oslavy  Medzinárodného  dňa detí v areáli materskej školy, ktorá   

           bola spojená s cyklistickými pretekmi a ukážkou hasičskej techniky. 

3/64 – Informáciu o konaní futbalového turnaja o Pohár starostu obce. 

3/65 – Informáciu o konaní súťaže  vo  varení z receptov starých materí v Terchovskej doline,  

           s názvom Babka varila a radila.   

3/66 – Informáciu  o  príprave  Hasičskej  zábavy,  ktorá  bude  dňa   19.07. 2014 a o príprave  

           Obecných slávností, ktoré sa budú konať v dňoch 15.-17.08. 2014. 

3/67 – Rozpočtové   opatrenie   č.  4/2014 -  zvýšenie   rozpočtovaných   príjmov  vo  výške    

           3 105,52 € a zvýšenie rozpočtových výdavkov vo výške  3 105,52 €. 

3/68 – Informáciu  o  príprave  výstavby  chodníka  pre  peších  a  cyklistov od bytoviek okolo    

           kanála. 

3/69 – Informáciu  starostu  obce  o  podnete  detí  z  detského  OZ  na  výmenu autobusových  

           zastávok. 

3/70 – Informáciu o konaní najbližšieho zastupiteľstva dňa 24.09. 2014. 

3/71 – Informáciu  komisie  sociálnych  veci,  rodiny  a   zdravotníctva  o  sociálnej výpomoci  

           pre Katarínu Šeligovú. 

3/72 – Pripomienku  poslanca  Ing. Mintála  o  nutnosti  riešenia  hasičskej  zbrojnice. 

3/73 – Informáciu  p. Holešu  o  podnetoch,  ktoré  komisia  dostáva  k  sociálnej situácii rodín  

           v obci. 

3/74 – Pripomienku k nutnosti riešenia počtu miest v Domove pokoja Žofie Bosniakovej. 

3/75 – Pripomienku Ing. Majerčíka k čisteniu potoka. 

3/76 – Pripomienku Ing. Hudekovej ohľadom kosenia neudržiavaných pozemkov. 

3/77 – Požiadavku Ing. Milovej na zabezpečenie prechodu pre chodcov z ulice Na skotňu –  

           cez  Fatranskú ulicu. 

3/78 – Otázku  Ing.   Tadesseho  o  vrátení zloženej zábezpeky účastníkovi, ktorý bol víťazom   

           súťaže projektu „Regulácia dedinského potoka“ a odstúpil.   

3/79 – Otázku  Ing.  Tadesseho ako bol vyriešený spor ohľadom kanalizačného zberača. 

3/80 – Otázku  Ing.  Tadesseho ako  je  organizovaná  súťaž – informačný  systém  pre obecný  

           úrad. 

3/81 – Informáciu   p.  Tkáčika  o  hasičských  hydrantoch  v  obci  v  súvislosti  s   požiarnym  

           poriadkom obce. 

3/82 – Požiadavku p. Tkáčika o výmenu poklopu na šachte pri Obecnom dome. 
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B .  Schvaľuje 

 
3/25 – Program OZ.  

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

3/26 – Návrhovú komisiu v zložení:  Ing. Anna Hudeková a Štefan Smrekovský. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za  6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti      0                   

zdržal sa hlasovania      0 

3/27 – Overovateľov zápisnice v zložení: Pavol Holeša, Ing. Miloš Majerčík. 

Hlasovanie: 

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                       

proti       0        

zdržal sa hlasovania    0 

 

3/28 – Zapisovateľku Janu Lazarovú. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                     

proti      0                                 

zdržal sa hlasovania     0     

 

3/29 – Plán práce hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2014. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

  

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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3/30 – Odkúpenie pozemkov v súvislosti s budovanou komunikáciou v lokalite „Na Trojak“ 

v cene 20,00 €/m
2
. Parcelné čísla a výmery pozemkov sú nasledovné: 

 2491/29 o výmere 184 m
2
, 

 2491/30 o výmere 243 m
2
, 

 2491/31 o výmere 84 m
2
, 

 2491/32 o výmere 64 m
2
,  

 2491/33 o výmere 271 m
2
,  

 2491/34 o výmere 91 m
2
,  

 2491/35 o výmere 299 m
2
,  

 2491/36 o výmere 19 m
2 

 2453/74 o výmere 27 m
2
 

 2453/76 o výmere 109 m
2
 

              

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za  6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti    0         

zdržal sa hlasovania: 0     
 

 

3/31 – Zmluvu č. 12/2014 so Severoslovenskými vodárňami a kanalizáciami, a.s. o postúpení 

investičných práv a povinností uzavretú podľa § 269 ods. 2 Obchodného zákonníka.  

 

Hlasovanie:   

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                       

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

3/32 – Prípravu a realizáciu výstavby nového detského ihriska pri bytovkách Na Prosnisku. 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša            

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

3/33 – Podanie návrhu na kataster na zmenu účelu využitia plôch pred bytovými domami     

Na Prosnisku za účelom vybudovania oddychovej zóny. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti   0  

zdržal sa hlasovania     0 
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3/34 –  Rozpočtové opatrenie č. 5/2014 – presun rozpočtových prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

3/35 – Rozpočtové opatrenie č. 6/2014 – presun rozpočtových prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

  

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

3/36 –  Nákup manipulačného zariadenia na polohovanie pacientov pre Domov pokoja Žofie 

Bosniakovej. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                                                      

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0  

 

 

3/37 – Zaplatenie dane z nehnuteľností v splátkach pre spoločnosti: Kia Motors Slovakia 

s.r.o., AGRA-VÁH, s.r.o., EMFOR s.r.o. a  ENERGOFIN, s.r.o. 

 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša   

                 

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 
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3/38 – Prenájom skladových priestorov v areáli bývalého družstva o rozlohe 200 m
2
 v cene 

2,00 €/1m
2
/ mesiac. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

3/39 – text  do  obecnej  kroniky  o  udalostiach v obci za rok 2011, vypracovaný a predložený 

obecnou kronikárkou a odmenu, ktorá jej za vykonanú prácu prináleží. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

3/40 – jednorazovú finančnú výpomoc pre Katarínu Šeligovú vo výške 300,00 €. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša                   

proti     0         

zdržal sa hlasovania     0 

 

 

 

C .  Poveruje 

 

3/4 - Starostu obce, aby zabezpečil vypracovanie predmetných zmlúv, t.j. zmluvy o budúcich 

kúpnych zmluvách a kúpnych zmluvách za účelom vybudovania miestnej komunikácie 

v zmysle geometrického plánu. 

 

Hlasovanie:  

Počet hlasov:   za   6: Ing. Anna Hudeková, Štefan Smrekovský, Mgr. Magdaléna Šeligová,   

Ing. Tibor Mintál, Ing. Miloš Majerčík, Pavol Holeša          

   

proti   0         

zdržal sa hlasovania     0 
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Bod č. 9 – Záver 

 

 

    Starosta   poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 19 hodine a 47 minúte.  

V Tepličke nad Váhom, dňa  25.06. 2014.  

 

 

Zapísala:      Jana Lazarová                     .................................................... 

                                                             

 

                                                                                       

Záznam overili: Pavol Holeša                                           .................................................... 

                            

                           Ing. Miloš Majerčík                                ................................................... 

                                                                                                                       

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..................................                                                 

 

 

 

 

 

 

 

 

               .................................................... 

                                    Ing. Viliam Mrázik 

                                   starosta obce 


